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Vragen van het lid Gerbrands (PVV) aan de Minister van Volksgezondheid, 
Welzijn en Sport over de Alrijne ziekenhuizen die verlies draaien (ingezonden 
28 april 2017). 

Vraag 1
Wat is uw reactie op het bericht «Ziekenhuis in de rode cijfers: Alrijne neemt 
bijna niemand meer aan»?1 

Vraag 2
Komt er extra toezicht op de Alrijne ziekenhuizen nu deze in financiële 
moeilijkheden verkeren? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u bereid onderzoek te doen naar de tegenvallende resultaten en daarin 
de fusie van 2015 mee te nemen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u nog steeds voorstander van de constructie van het Medisch Specialis-
tisch Bedrijf of bent u inmiddels ook van oordeel dat specialisten in loon-
dienst een beter alternatief zijn? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat het uitblijven van investeringen risicovol kan zijn voor 
de patiëntveiligheid? Zo ja, wat kunt u daar aan doen? Zo nee, waarom niet?

1 Omroep West, 25 april 2017, http://www.omroepwest.nl/nieuws/3404726/Ziekenhuis-in-de-rode-
cijfers-Alrijne-neemt-bijna-niemand-meer-aan
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